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VÁŠ DOPIS Čj:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/01892/2022

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-MAIL: andrea.skalnikova@praha21.cz

DATUM: 02.02.2022

Zápis č. 1/2022 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, lnoname dne 26.01.2022

Zahájení jednání: 16:44 hod

Ukončeníjednání: 17:54 hod

Místo jednání: Velká zasedací síň

l. Učastnícijednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová - předsedkyně komise

Bc. Andrea Skalníková — tajemnice komise

JUDr. Hana Pelčáková, Ing. Jaroslava Vostatková, Ing. Kristýna Kepecká —

členky komise

Omluveni: Zuzana Pěkná Vargová MSc., Mgr. Martin Bruoth, Blanka Exnerová — členové

komise

Přizvaní hosté: Martin Švejnoha DiS.

Martina Vrbková

2. Program

0 Body jednání

1. Pan Švejnoha informoval komisi o schváleném termínu přistavění 6 ks kontejnerů na

bioodpad dne 27. 3. 2022 a o radou schváleném návrhu KŽP na mimořádné štěpkování

v ulici Svojšická na deponii dne 10. 4. 2022. Dále informoval o změně ve svozu

odpadů. Od začátku tohoto roku bude svoz bioodpadu zdarma pro všechny občany H1.

m. Prahy. Pan Švejnoha zveřejnění tři články v březnovém vydání zpravodaje

týkajících se výše zmíněných témat.
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Na závěr v tomto bodě byla komise informována o přesunu stanoviště tříděného

odpadu v ulici Druhanická & stavbě nového oplocení, která právě probíhá. Práce budou

do konce týdne ukončeny a stávající oplocení bude odstraněno.

2. Ježkův park

a) Pí. Vrbková informovala komisi o dokončení prací v Ježkové parku. Instalace

edukačních prvků proběhne až za příznivého počasí.

b) Pí. Carbolová přednesla návrh na slavnostní otevření Ježkova parku — zahájit akci

vystoupením dětské pěvecké skupiny Sovičky, následované komentovanou

prohlídkou parku (povede p. Vrbková) a zakončit soutěží pro děti s odměnou. Akce

je navrhována na konec dubna, nebo začátek května.

3. Izolační zeleň Rohožník

Pí. Vrbková a sl. Skalníková informovaly komisi 0 průběhu akce. Práce byly úspěšně

dokončeny, během probírky byla zachována hnízdní stanoviště pro ptactvo a zimoviště

pro menší zvěř. Hodnotné dřeviny v lokalitě byly ponechány. Štěpka z větví byla

použita na vysypání cest, větší kusy byly nařezány pro využití na přilehlém veřejném

grilovacím místě a odpad z lokality byl odvezen do sběrného dvora.

4. Přepad Hodkovská

Pí. Pelčáková informovala členy komise, že oslovila sdotazem PVK, ale ještě

nedostala odpověď.

5. Návrh propagace kompostování formou fotografické soutěže

Pi. Carbolová navrhuje fotografickou soutěž, která bude probíhat během léta. Před

zahájením akce bude sepsán článek do zpravodaje, kde bude vyhlášen začátek soutěže.

Byla diskutována možnost vyhlášení soutěže na akci “Den Země“.

6. Alej Rohožník

Komise byla informována o dokončení cesty v aleji a o jejím propojení s parkovištěm.

Cestička okolo pumptracku byla vysypána štěpkou.

Bod 0 pojmenování a umístění laviček a cedulí se po dohodě komise posouvá na

duben či květen * komise se sejde v místě.

7. Acer Park

Komise byla informována o dokončené výsadbě Acer parku na Rohožníku a přesazení

dvou nevhodně umístěných stromů. Přesazení proběhne tento týden. 0 park se nadále

bude starat zahradnická firma pana Kočího.

8. Pomník před školou

Byla diskutována možnost pohledového zkrášlení zadní strany památníku

realizovaného ke 100. výročí vzniku ČR (list lípy a sto letopočtů). Komise

nedoporučuje výsadbu k pomníku z prostorových důvodů. Jako vhodný návrh se jeví

např. sochařské doplnění zadní stěny.

Nové podněty a informace:

a) Komise byla informována o zařazení pozemku parc. č. 1408/1 k. ú. Újezd nad Lesy

(Včelnice) do zásobníku projektů na revitalizaci.
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Návrhy na příští jednání komise: „

a) Přizvat pí. Gryčovou na příští zasedání KZP, aby informovala komisi o konceptu akce

“Den Země“ a probrat případné vyhlášení soutěže ke kompostování na této akci.

Zapsala: Be. A. Skalníková dne: 28.01.2022

Předáno k připomínkování Ing. Jitce Carbolové dne: 28.01.2022

Připomínky zapracovány: 2.02.2022

Zápis ověřen dne: f . .4". jj; [„/)
't “' a!

 

Termín příštího jednání je: 23. 2. 2022 v 16:30 hod. Velká zasedací síň
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